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Algemene Ledenvergadering 16-04-2024 20:00 uur 
Museumfabriek, Laan van Hilbelink 6.10 
NOTULEN    

 

VOORZITTER Hans Floor 

SECRETARIS René Vielvoije 

AANWEZIG 

Dhr. H. van der Beek, dhr. J Bilderbeek, mevr. W. Bilderbeek, dhr. G. Boeijink, dhr. P. Brouwer,  
mevr. T. Brouwer, dhr. F. Catau, dhr. B. van Eerden, mevr. L. Eijkman, dhr. G. Eppingbroek, dhr. J. Esendam, 
mevr. A. Geesink, dhr. O. Geesink, dhr. F. Goossens, dhr. G. Helmink, dhr. A. Hogeslag, dhr. F. Jansen,  
dhr. S. Kemeling, mevr. A. Meinen, dhr. G. Meinen, dhr. M de Pree, dhr. H. Rikken, dhr. J. Roerdink,  
dhr. W. Ruesink, dhr. R. Vielvoije, dhr. W. te Vrugt, dhr. J. Winkelhorst 

AFWEZIG MET 
KENNISGEVING 

Mevr. T. van Ast, mevr. A. Govers, mevr. N. van der Sluis 

 

1. Opening  

 De voorzitter opent de vergadering om 20:02 uur en heet iedereen welkom. In verband met een aantal 
overlijdens waaronder die van Henk van Swaaij (ex-bestuurslid) neemt de vergadering enige momenten van stilte 
in acht.  
Van de vergadering wordt er door André Gijsbers een opname gemaakt ten behoeve van  Regio Internet TV 
Winterswijk-Aalten. 

 

2. Vaststelling agenda  

 De agenda wordt conform voorstel voorgesteld.  

 

3. Ingekomen stukken/Mededelingen  

 
 

• Vorige week op de lezing van Dick Mol heeft de vereniging van Stichting ’t Joosthuis een cheque van  
       € 7500 mogen ontvangen tbv laminaat op de eerste verdieping. Bedrag wordt uitbetaal na realisatie. 

 

4. Notulen ledenvergadering 11-4-2023  

 

 
• Geen opmerkingen, compliment aan de opsteller. 

 

5. Jaarverslag 2023  

 
 

• Afspraak is dat er vooraf een papieren versie in de Wereld van Wenters beschikbaar is. Helaas is dat deze 
keer misgegaan . 

• Er zijn geen vragen over het jaarverslag, wel heeft Arie Hogeslag een opmerking dat bij de verschillende 
onderdelen steeds de opmerking terugkomt dat er mensen tekort worden gekomen. Als de Wereld van 
Wenters gaat sluiten zou het mooi zijn als de vrijwilligers van de Wereld van Wenters beschikbaar komen 
voor andere functies, ze zullen na een definitief besluit daarvoor ook benaderd worden. Aangezien het 
streven is om de MuseumFabriek ook vaker voor publiek te openen wordt niet verwacht dat er een 
overschot aan gastheren/-vrouwen zal ontstaan. 

• Otto Geesink meldt dat Herman van der Beek heeft aangegeven geen deel meer te nemen aan de PR-
groep (dit heeft geen invloed op het verslag van 2023). 

 

6. Financiële zaken  

 

 
6.1 Financieel Jaarverslag 2023 

• Hans Floor meldt dat Willy Hemink nog steeds ziek is en dat hij ook niet als penningmeester zal 
terugkeren. Zijn taken zijn overgenomen door René Vielvoije. 

• René Vielvoije geeft een toelichting op Balans, deze laat een redelijk stabiele doch licht dalende 
trend te zien, er wordt gekeken naar plannen om deze trend te doorbreken. 

• Ook de Resultatenrekening laat een vrij stabiel geheel te zien. Resultaat over 2023 is ca € 2000 
negatief, maar is wel een beter resultaat dan in de jaren daar aan voorafgaand. Wel gaat het 
hierover de cijfers van de vereniging en we hebben ook te maken met de cijfers van de SEM (aparte 
balans en resultatenrekening) die een wat negatiever beeld laten zien.  Dit heeft ook geleid tot het 
voorstel om de Wereld van Wenters te sluiten. 

• Er zijn geen specifieke vragen. 
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6.2 Verslag Kascommissie 
• René Vielvoije leest het verslag van de Kascontrolecommissie voor die uit Piet Hein Brouwer en 

Fenno Goossens bestond; 
“De commissie heeft de boeken van de VHM over het jaar 2023 gecontroleerd en komt tot de 
conclusie dat de jaarcijfers een reëel beeld geven van de diverse inkomsten en uitgaven van de 
VHM. De kascontrolecommissie spreekt haar waardering uit voor het werk dat de penningmeester 
heeft verricht en stelt de ledenvergadering voor het bestuur decharge te verlenen voor het gevoerde 
financiële beleid.” 

6.3 Decharge penningmeester en bestuur over kalenderjaar 2023        
• De vergadering gaat akkoord met het voorstel van de kascommissie 

6.4 Verkiezing nieuwe leden kascommissie 
• Piet Hein Brouwer is aftredend en Fenno Goossens zal een tweede termijn doen.  
• De commissie wordt aangevuld met Willy Bilderbeek 

 

 

7. Actualiteiten  

 
 

• Voorstel om Wereld van Wenters te sluiten per 1-1-2025 
Bestuur heeft moeten besluiten om voor te stellen om de Wereld van Wenters te gaan sluiten. Dit is 
gebaseerd op het feit dat de kosten dusdanig zijn dat voortzetting op termijn het voortbestaan van 
de vereniging in gevaar zou brengen. Aan de verwachtingen die in het verleden zijn ontstaan 
(aantallen bezoekers, inzet klanten Lichtenvoorde, provinciale subsidies) wordt, mede door de 
Corona niet voldaan). Deze conclusie doet natuurlijk ontzettend veel pijn, met name voor alle 
vrijwilligers die daar ontzettend veel energie en tijd in hebben gestoken. 
Fons Catau legt (nogmaals) uit waarom het bestuur tot dit voorstel is gekomen. De kern is dat de 
aantallen bezoekers achter zijn gebleven bij wat nodig is om break-even te draaien. Op dit moment 
is er een gunstig huurcontract (tot eind 2025) met een verlaagde huursom. Deze eerste periode zou 
een goede basis hebben moeten geven, dat is echter niet gelukt. Dit is mede omdat de gemeente 
een aantal jaren geleden heeft besloten om alleen de kosten van de MuseumFabriek te subsidiëren 
en niet die van de Wereld van Wenters. Dit heeft tot gevolg dat de Wereld van Wenters in 2024 een 
verlies zal realiseren van ca € 12000. Om break-even te draaien zijn 7000 à 8000 bezoekers per jaar 
nodig. Op dit moment ligt dit aantal rond de 2000. De verwachting is dat dit iets zal aantrekken door 
deelname aan de Museumkaart, maar de opbrengst per bezoeker ligt voor die groep ook lager. 
Aangezien het huidige huurcontract eind 2025 afloopt en de verwachting is dat de huur dan zeker 
zal stijgen, zal de situatie alleen nog maar moeilijker worden. 
Arie Hogerslag vraagt naar de mogelijkheden van sponsoring omdat dit in het verhaal niet aan de 
orde komt. Fons geeft aan dat daar wel aan is gedacht maar dat de sponsoring en subsidie van 
fondsen voornamelijk is gericht op het realiseren van projecten (bijvoorbeeld zoals in het geval van 
Stichting ’t Joosthuis) en niet op de exploitatiekosten van een organisatie. In vergelijk met 
bijvoorbeeld sportverenigingen ligt onze contributie lager en is het veel moeilijker om inkomsten uit 
advertenties te realiseren. 
Op de vraag of we niet een jaar moeten doordraaien, omdat het huurcontract nog tot eind 2025 
loopt, antwoord Fons dat de continuïteit van de vereniging erbij gebaat is om exploitatiekosten te 
besparen door de activiteiten te beëindigen zelfs al zou de huur aan de Woonplaats nog een jaar 
moeten worden betaald. Overigens verwachten we dat niet, maar het is niet zeker. 
Het voorstel is dus om de exploitatie van de Wereld van Wenters per 31-12-2024 te beëindigen 
(effectief betekent dit een sluiting per 1-10-2024), dit impliceert dat de MuseumFabriek de locatie 
wordt voor zowel permanente als wisseltentoonstellingen. Ook wordt er gewerkt aan een nieuwe 
website. Aangezien er geen verdere vragen zijn, wordt het voorstel in stemming gebracht. Het 
voorstel wordt met 1 stem tegen (Herman van der Beek) en 26 stemmen voor aangenomen.  
Er komt nog een vraag van Arie Hogeslag mbt de bakkerij (is een monument). Dit is een onderdeel 
van het pand en daarmee een verantwoordelijkheid van de Woonplaats. 

• De datum van de samenvoeging van SEM en VHM is een paar keer verschoven. In het licht van het 
net genomen besluit zal de SEM per 31-12-2024 worden opgeheven en zal de SEM opgaan in de 
VHM. Positief effect is dat de hele collectie in één hand komt. Na de samenvoeging zal bekeken 
worden of het wenselijk is om de collectie in een aparte stichting onder te brengen. Arie Hogeslag 
merkt op dat dit toch de bedoeling van de SEM was. Fons Catau licht toe dat de notaris in het 
verleden heeft geadviseerd om naast de vereniging twee stichtingen op te heffen waarvan één voor 
de collectie. Dat is echter niet gebeurd er is slechts één stichting opgericht om de financiële stroom 
van de gemeente te regelen. Hierdoor is het eigenaarschap van de collectie bij zowel VHM als SEM 
komen te liggen. In de SEM is er nog een klein vermogen dat over zal gaan naar de VHM. René 
Vielvoije licht toe dat de SEM en VHM op dit moment al een fiscale eenheid is waardoor SEM en VHM 
op financieel gebied als één geheel wordt beschouwd. Gerard Eppingbroek vraagt of er in het 
verleden onderdelen van de collectie aan de SEM zijn toegevallen. Hans Floor geeft aan dat dit het 
geval is. Dit is veroorzaakt door de opheffing van Stichting Freriks, aan deze onduidelijkheid wordt 
door deze samenvoeging een eind gemaakt omdat alles onder het beheer van de VHM komt. Naar 
aanleiding van een vraag over de ANBI-status: op dit moment hebben beide organisaties (SEM en 
VHM) de ANBI-status. 
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8. Datum volgende vergadering   

 
 

Dinsdag 12 november 2024 20.00 uur. 

 

9. Rondvraag  

 Arie Hogerslag vraagt of de vergadering nu besloten heeft om in te stemmen met de opheffing van de SEM. Hans 
Floor antwoordt dat dit een vorige vergadering als is gebeurd. 
Gevraagd wordt naar een eventuele overname van een website over Winterswijk. Deze website past goed binnen 
de HIP. Hier wordt naar gekeken. 
Arie Hogerslag vraagt naar de plattegrond van Winterswijk die gerestaureerd zou worden  en of dit nog gaat 
gebeuren. Hans Floor antwoordt dat dit zeker zal gebeuren, voorlopig blijft de kaart echter in de huidige status in 
de Wereld van Wenters hangen. Bij de schenking van de kaart is er ook een bedrag van € 500 ter beschikking 
gesteld voor de restauratie. Er wordt nog gezocht naar iemand die deze restauratie zou kunnen uitvoeren, de 
kosten hiervan zijn dus nog niet bekend. Otto Geesink stelt dat er websites zijn waar sponsors gevonden kunnen 
worden om een dergelijke restauratie te sponsoren. Het bestuur neemt dit mee. 
Sjoerd Kemeling geeft aan dat het leuk kan zijn voor de aanwezigen om na de vergadering even rond te lopen om 
te zien wat er ondertussen allemaal is gerealiseerd. Ook geeft hij aan dat we met weinig geld soms mooie dingen 
weten te realiseren mede ook door schenkingen van derden. 
Er wordt geïnformeerd naar het aantal leden, op dit moment is dat ca 854 en licht dalend mede door de 
leeftijdsopbouw. Net als bij andere verenigingen is er een grote groep inactieve leden. Er worden een aantal 
suggesties gedaan bijvoorbeeld het organiseren van een ledenwerfactie. Daarbij moet wel rekening gehouden 
worden dat er op dit momentaan een groot aantal zaken gewerkt wordt en dat er voor nieuwe initiatieven ook 
menskracht beschikbaar moet zijn om het uit te voeren. 

 

10. Sluiting  

 Hans vraagt of er iemand bezwaar heeft dat zijn stem te horen is op de opnames die door André Gijsbers zijn 
gemaakt. Hij nodigt iedereen uit voor een drankje en om rond te kijken naar de gerealiseerde aanpassingen. 
Hij dankt iedereen voor zijn/haar aanwezigheid en daarna de vergadering om 20:48. 

 
 
 

René Vielvoije       Hans Floor 
Secretaris       Voorzitter  

 


